
Referat af bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening

Onsdag d. 23. november 2022 kl. 20.00 hos John

Til stede: Sverre, Helle, John, Anne, Fie, Mikkel, Jette og Line

1. Godkendelse af referat

Referatet blev godkendt

2. Status på kontingentopkrævning.

De fleste har betalt - mangler endnu 9. Jette vil smide en hilsen i postkassen.

3. Trafiksanering Skallerne

Intet nyt

4. Status på trafiktællinger og hastighedsmålinger

Michael Løgstrup Albertslund Kommune har meddelt at afvandingsproblemet ved

Kurt & Inga snart afhjælpes. Der kommer trafiktællinger til foråret.

5. Solceller på tage i Herstedvester

Lokalplanen foreskriver at man ikke må have solceller på ejendommen som kan ses

fra vej og sti.

6. Status på fældning af bevaringsværdige træer

Bestyrelsen er ikke lykkedes med et møde endnu. Formanden vil kontakte den

træansvarlige i Kommunen og holde et møde, så vi som grundejere ved hvorledes vi

skal forholde os til de bevaringsværdige træer.

7. Fejl på foreningens hjemmeside

Vores hjemmeside skal opdateres, da den er forældet. Vi undersøger hvad der er

muligt.

8. Ny mappestruktur

Mikkel og Sverre har lavet en mappestruktur på drev.

9. Eventuelt



Helle og Anne har lavet en mappe med data om sommerfesten. Mappen kommer i

depotet i forsamlingshuset.


